

# Warga UPM hayati erti kemerdekaan

SERDANG (17 Ogos) – Naib Canselor, Profesor Datuk Dr Mohd Zohadie Bardaie mengingatkan mahasiswa dan warga UPM tentang erti sebenar kemerdekaan. Katanya, pengertian kemerdekaan sebenar tidak cukup setakat mengibarkan bendera dan melaungkan ungkapan keramat merdeka, tetapi yang lebih penting ialah bagaimana kita mengisi semangat kemerdekaan.

Menurutnya lagi, kita semua perlu berfikir dan merenung sejenak setakat mana kita telah berubah dan seterusnya menyumbang bagi memenuhi impian generasi lampau yang telah berjuang dan berkorban demi menjadikan tanah air kita sebuah negara yang berdaulat dan bangsa kita sebagai bangsa maju.

Beliau berkata demikian semasa berucap sempena Pelancaran Sambutan Bulan Kemerdekaan Kali ke-48, peringkat UPM di Dataran Putra, berhadapan Pusat Kebudayaan dan Kesenian Sultan Salhuddin Abdul Aziz Shah.

Zohadie turut menyeru warga UPM agar sentiasa melagakan usaha menyumbang ke arah pembentukan masyarakat dan negara yang lebih berdaya saing, progresif, harmonis dan saling menghormati antara satu sama lain tanpa mengira perbezaan bangsa.

Seterusnya, menterjemahkan perasaan bangga akan kemerdekaan melalui sikap dan usaha sebagai tanda bersyukur ke atas nikmat kemerdekaan.

Majlis tersebut dimeriahkan dengan aktiviti berbasikal mengelilingi kampus dan nyanyian lagu – lagu patriotik. Sekali gus, semua pejabat, kolej, fakulti di UPM mula dihiasi dengan kibaran Jalur Gemilang.

Ketua Bahagian Komunikasi Korporat, Siti Rozana Supian berkata, pelbagai aktiviti akan dijalankan sebagai pengisian sambutan bulan kemerdekaan peringkat UPM.

“Antaranya Kempen Kebersihan Kemerdekaan yang akan memberi fokus kepada aspek gotong-royong dan keselamatan kampus terutamanya dalam menguruskan kebersihan terhadap bahan-bahan kimia dan toksik di setiap Pusat tanggungjawab pada 11 –16 September 2005.”

“Diikuti, Khutbah Jumaat khas mengenai kemerdekaan dan Majlis Kesyukuran dan Ceramah Agama ‘Kemerdekaan

Oleh: SHAHRIL NIZAM SHA’RI

Dalam Konteks Islam Hadhari di Masjid UPM.”

Selain itu, seperti biasa sambutan Malam Ambang Merdeka akan diserikan dengan pelbagai persembahan yang berunsurkan patriotik. Pusat Kebudayaan dan Kesenian Sultan Salahuddin Abdul Aziz Shah menjadi tuan rumah bagi memeriahkan malam tersebut dengan aktiviti muhibah di kalangan staf serta mahasiswa.

Sementara itu, seramai 300 peserta terdiri daripada para pegawai dan mahasiswa UPM berbasikal menjayakan Program Penyerahan Jalur Gemilang Peringkat Institut pengajian Tinggi di Kementerian Pengajian Tinggi ke Kolej Universiti Lim Kok Wing.

Pasukan Palapes UPM menaikkan Jalur Gemilang semasa Majlis Pelncaran Sambutan Bulan Kemerdekaan peringkat UPM.

Persembahan mahasiswa sempena Gema Seni Merdeka



“...kita semua perlu berfikir dan merenung sejenak setakat mana kita telah berubah dan seterusnya menyumbang bagi memenuhi impian generasi lampau yang telah berjuang dan berkorban demi menjadikan tanah air kita sebuah negara yang berdaulat dan bangsa kita sebagai bangsa maju”.



Berbasikal sambil mengibarkan Jalur Gemilang



Pegawai kanan UPM mengambil bahagian dalam perarakan sempena Hari Kemerdekaan di Putrajaya.



Kereta berhias UPM menghiasi upacara perarakan penuh warna warni di Putrajaya.